

SSRK Norrbotten nr 2-2018

2018-03-13

§ 10-34

Närvarande:

Fredrik Danielsson, Anders Wahlberg, Ann-Katherine Levin, Tina Siikavaara, Ingrid Grundström, Anna Vikström, Ulrika Hellman

Anmält förhinder:

Margaretha Larsson, Sandra Lindgren

Adjungerande:

Protokoll:

Amanda Nilsson

- § 10 **Mötets öppnande**
Ordföranden hälsade de närvarande välkomna och förklarade sammanträdet öppnat
- § 11 **Anmälan av övriga frågor**
Inga övriga frågor anmälades
- § 12 **Godkännande av dagordning**
Dagordningen fastställdes utan ändringar
- § 13 **Val av justeringsperson**
Ulrika Hellman utsågs att jämte ordföranden justera dagens protokoll.
- § 14 **Föregående protokoll avdelning samt sektioner**
Inga föregående protokoll
- § 15 **Inkomna skrivelser och remisser**
Inga inkomna skrivelser eller remisser
- § 16 **Utgående skrivelser och uppdrag**
Inga utgående skrivelser eller uppdrag
- § 17 **Rapport ordförande**
Inget att rapportera
- § 18 **Rapport vice ordförande**
Inget att rapportera
- § 19 **Rapport kassör**
Inget att rapportera

F. D. utt

- § 20 **Rapport sekreterare**
Inget att rapportera
- § 21 **Rapport webmaster**
Webmaster ej kallad till möte.
- § 22 **Rapport viltspårssekreterare**
Inget att rapportera
- § 23 **Rapport utbildningsansvarig**
Inget att rapportera
- § 24 **Rapport jaktprovssekreterare spaniel**
Planeringen för höstens spanieljaktprov är lagd och proven kommer publiceras på SSRK Prov när det är klart med domare.
- § 25 **Rapport jaktprovssekreterare retriever**
Ej närvarande
- § 26 **Rapport jaktprovssekreterare tolling**
Tollingjaktprov är planerat den 18 augusti i Bodennområdet.
- § 27 **Rapport exteriöransvarig**
Ej närvarande
- § 28 **Rapport utställningssekreterare**
Inget att rapportera
- § 29 **Ändra Facebook från grupp till sida**
Styrelsen **beslutar** att skapa en Facebooksida för SSRK Norrbotten.
- § 30 **Kommunikationssätt avdelning - sektioner samt avdelning - rasklubbar**
Vi diskuterar hur vi ska kommunicera med sektionerna samt rasklubbar. Vi diskuterar en träff med sektionerna för att fråga om synpunkter samt önskemål om vad lokalavdelningen kan hjälpa till med. Önskemål om att ha träff någon annanstans än kustkommunerna.
- § 31 **Övriga frågor**
Vi diskuterar ett klubbmästerskap.
Styrelsen **beslutar** att utse en arbetsgrupp för arbetet med klubbmästerskapet.
Flyttat till § 17 / aw
Styrelsen **beslutar** att skaffa Swish till klubben. *Flyttat till § 19 / aw*
- § 32 **Nästa möte**
Skypemöte tisdagen den 10/4 kl 19.00
Fysiskt möte lördagen 28/4 kl 11.00 i SSRK Luleås lokal.
- § 33 **Sammanfattning av mötet**

F. D


UH

§ 34 **Mötets avslutande**
Ordförande tackar för visat intresse och avslutar mötet.

Vid protokollet

Amanda Nilsson

Justeras



Fredrik Danielsson, ordförande

Justeras



Ulrika Hellman